



GRANOLLERS ACULL EL PRIMER FESTIVAL INTERNACIONAL DE CORS JOVES ORGANITZAT PER LA SOCIETAT CORAL AMICS DE LA UNIÓ. Del 2 al 8 de juliol, cent quaranta joves d'entre 12 i 20 anys es trobaran a les instal·lacions de Roca Umbert-Fàbrica de les Arts per a treballar plegats en una experiència singular organitzada per la Societat Coral Amics de la Unió. Durant aquests dies intercanviaran coneixements musicals, es formaran musicalment, alhora que oferiran concerts i activitats musicals al públic de la ciutat de Granollers i de la comarca. En aquesta primera edició del festival, que es preveu que es celebri cada tres anys, es compta amb la participació de tres cors: Pasaia Gaztea Abesbatza, de Guipúscoa, La Maîtrise et le jeune Chœur du Conservatoire de Rouen, França, i el cor Voci in Norte de Torí, Itàlia. Tots ells conviuran durant els dies que estiguin a Granollers amb el Cor Infantil i el Cor Jove Amics de la Unió com a amfitrions. El festival forma part del Projecte Carles Riera, impulsat per l'Ajuntament de Granollers amb el patrocini de l'Obra Social de "La Caixa". Basat en els pilars Educació, Música i Ciutat el projecte empra la música com a eina educativa. S'oferiran concerts a Granollers, Lliçà de Vall, Llinars i Mollet del Vallès. Finalment el festival es clourà amb un gran concert de tots els cors a l'Església de Sant Esteve de Granollers el diumenge dia 8 a les 6 de la

tarda. Els dos primers concert tindran lloc el dimarts, dia 3, a les 7 de la tarda a la Sala Tarafa amb el Cor Jove Amics de la Unió (**David Gómez**, director) i Pasaia Gaztea Abesbatza (**Isabel Mantecon**, directora); i el dijous, dia 5, a les 7 a la Sala Tarafa amb La Maîtrise et le Jeune Chœur du Conservatoire de Rouen (**Pascal Hellot**, director). Entrada lliure. Després hi ha d'altres concerts els dies 6 (Lliçà de Vall i Mollet del Vallès), 7 i 8 (Granollers). **RdV**

Xavier Solanas



CONCERT DE FINAL DE CURS DE L'ESCOLA MUNICIPAL DE MÚSICA JOSEP MARIA RUERA DE GRANOLLERS. El passat divendres, dia 22, va tenir lloc a la plaça Maluquer i Salvador de Granollers el concert de final de curs de l'Escola Municipal de Música que dirigeix **Josep Maria Roger**. Va consistir en una actuació en la qual van participar tots els grups instrumentals de l'escola i que va tenir una durada d'unes dues hores. En un marc tan singular i especial, el públic va poder seguir les actuacions del grup instrumental dels petits (director **Ferran Besalduch**), de l'orquestra de corda elemental (**Ernes Miralles**); de l'orquestra de corda de GP (**Toni Perramon**), del grup de vent de GP (**Josep M. Sauret**), del combo i dels grups de jazz "Ensemble" (**Martí Ventura**) i el Quartet de corda MAGMA. **RdV**

URBANISMO

Sólo recibirán ayudas europeas, 4 de los 16 proyectos presentados por los ayuntamientos de la comarca

Los Fondos FEDER se quedan cortos

JORDI ABAYÀ

Dieciséis ayuntamientos del Vallès Oriental presentaron proyectos a la convocatoria de Fondos FEDER (Fondo Europeo de Desarrollo Regional) con el objetivo de poder cofinanciarlos al 50% gracias a estas ayudas comunitarias. Sólo cuatro lo han conseguido. La dirección general d'Administració Local dio a conocer la semana pasada la lista de operaciones incluidas en el programa europeo, entre las que están las presentadas por los Ayuntamientos de Granollers, Gualba, Cardedeu y Figaró-Montmany. Estos ayuntamientos recibirán 1.309.927 euros para abordar sus propuestas en ámbitos como el medio ambiente y el desarrollo urbano. La obra que recibirá la mayor aportación comunitaria es la reforma de la calle Girona, entre las calles Enginyer y Minetes. Dicha obra que tiene un presupuesto total de 987.522 euros recibirá de los fondos FEDER, 493.761 euros. El Ayuntamiento de Gualba recibirá



La reforma de la calle Girona obtiene casi medio millón de euros

371.375 euros para hacer frente al proyecto de promoción local denominado "Gualba, viu el poble amb tot el seu encant" presupuestado en 742.751 euros. El Ayuntamiento de

los incendios forestales, incluye un conjunto de actuaciones en materias como la mejora de caminos o la limpieza de franjas boscosas. Finalmente el Ayuntamiento de Cardedeu ha conseguido otros 103.552 euros para un programa de mejora de caminos rurales para la prevención de incendios. El Ayuntamiento de Cardedeu espera cubrir el resto del presupuesto de la obra (207.105 euros) mediante una ayuda de la Agència de Residus de Catalunya, ya que se utilizarán áridos reciclados. Por el camino se han quedado proyectos como la restauración del puente romano de Caldes (Caldes), la promoción de la ruta prehistórica (La Roca), la vía turística entre núcleos (Les Franqueses), la rehabilitación de Can Marquès (Llinars), el acondicionamiento de la masía de Can Flequer (Mollet), la ampliación del museo municipal (Montmeló), el Observatorio de la Vía Augusta (Montornès), la rehabilitación de la plaza del Doctor Trueta (Parets), la recuperación de la zona de la capilla románica (Sant Celoni), la regeneración del núcleo antiguo (Sant Feliu), la mejora del alcantarillado del casco antiguo (Sant Fost) o la urbanización de la calle Torrent del Virgili (Santa Maria de Palautordera). *